

الكويت 11 نوفمبر 2010

المحترمين
السادة الأفاضل / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-626-3997

المحترمين
السادة الأفاضل / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-4-331-5148
971-4-332-8838

تحية طيبة وبعد ،،،

البيانات المالية المرحلية المكثفة المجمعدة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 2010/9/30

نود افادتكم بان مجلس ادارة الشركة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 2010/11/11 و اعتمد البيانات المالية المرحلية عن المكثفة المجمعدة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 2010/9/30 وفقا لما يلي:-

1- نتائج أعمال الشركة (الفترة الحالية):

البند	فترة الثلاثة أشهر من 2010/7/1 الى 2010/9/30	فترة التسعة أشهر من 2010/1/1 الى 2010/9/30
الربح - (دينار كويتي)	13,895,000	49,576,000
ربحية (خسارة) السهم- (فلس كويتي)	13.79	49.21
اجمالي الموجودات المتداولة	652,658,000	652,658,000
اجمالي الموجودات	1,595,087,000	1,595,087,000
اجمالي المطلوبات المتداولة	513,235,000	513,235,000
اجمالي المطلوبات	635,059,000	635,059,000
اجمالي حقوق المساهمين	960,028,000	960,028,000

- بلغ اجمالي الايرادات من التعاملات مع الاطراف ذات الصلة مبلغ (لاشئ) دينار كويتي
- بلغ اجمالي المصروفات من التعاملات مع الاطراف ذات الصلة مبلغ 31,752,000 دينار كويتي

2- الفترة المقارنة

البند	فترة الثلاثة أشهر من 2009/7/1 الى 2009/9/30	فترة التسعة أشهر من 2009/1/1 الى 2009/9/30
الربح - (دينار كويتي)	40,556,000	115,551,000
ربحية (خسارة) السهم- (فلس كويتي)	40.33	115.33
اجمالي الموجودات المتداولة	837,496,000	837,496,000
اجمالي الموجودات	1,774,187,000	1,774,187,000
اجمالي المطلوبات المتداولة	580,822,000	580,822,000
اجمالي المطلوبات	857,243,000	857,243,000
اجمالي حقوق المساهمين	916,944,000	916,944,000

3- تفاصيل التحفظات او اى فقرة توضيحية و الواردة في تقرير مراقبي الحسابات.

أساس النتيجة المتحفظة

كما هو مبين بالتفصيل في إيضاح 11 (د) حول المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة فقد تم استدعاء كفالة أداء بمبلغ 10.1 مليون دينار كويتي من قبل طرف مقابل تتعلق بعدم تنفيذ الالتزامات بموجب عقد مدار من قبل شركة تابعة للمجموعة خلال السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2006 وتم تسهيل المبلغ خلال السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2007. لم يتم تحميل المبلغ كمصروفات في البيانات المالية المجمعة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2006، والذي يعتبر برأينا ممارسة لا تتفق مع المعايير الدولية للتقارير المالية. وقد تحفظنا بهذا الشأن في رأينا حول البيانات المالية المجمعة للسنوات المنتهية في 31 ديسمبر 2006 و 2007 و 2008 و 2009. خلال السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2009، أصدرت إدارة الخبراء بوزارة العدل تقرير حول هذا الموضوع كان لصالح الشركة التابعة فيما يتعلق بغالبية الأمور الناتجة عن القضية. حتى يتم إصدار حكم المحكمة النهائي المؤجل حول هذا الموضوع، في رأينا أنه ينبغي تخفيض الموجودات المتداولة الأخرى بمبلغ 10.1 مليون دينار كويتي كما يجب تخفيض الأرباح المرحلة الخاصة بمساهمي الشركة الأم بمبلغ 6.1 مليون دينار كويتي وتخفيض الحصص غير المسيطرة بمبلغ 4.0 مليون دينار كويتي.

النتيجة المتحفظة

باستثناء تأثير الأمر المبين في الفقرة السابقة، فإنه لم يرد إلى علمنا ما يجعلنا نعتقد بأن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة المرفقة لم يتم إعدادها، من جميع النواحي المادية، وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم 34.

التأكيد على الأمر

دون التحفظ في رأينا، نود أن نلفت الانتباه إلى إيضاح رقم 2 حول المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة. تم اتهام الشركة الأم من قبل المحكمة الفيدرالية العليا بالولايات المتحدة الأمريكية بمخالفات تتعلق بقانون الإدعاءات الخاطئة. وبالإضافة إلى ذلك، شاركت وزارة العدل الأمريكية بإقامة دعوى مدنية ضد الشركة الأم وذلك بموجب قانون الإدعاءات الخاطئة. يشمل الاتهام بعض الشركات التابعة للشركة الأم والتي تم إدراجها ضمن الاتهام المرفوع من قبل وزارة العدل الأمريكية. تطالب وزارة العدل بتعويضات عن أضرار كبيرة نتيجة المخالفات المزعومة وذلك في كل من المحكمة الجنائية والمحكمة المدنية. تم تعليق بعض شركات المجموعة (بما فيها الشركة الأم) من التقدم بطلبات لعقود جديدة أو تجديد العقود الحالية مع حكومة الولايات المتحدة في انتظار نتيجة الدعوى القضائية. إن جزءاً كبيراً من أعمال المجموعة ينتج عن عقودها مع حكومة الولايات المتحدة وقد يؤدي الإيقاف الطويل إلى تأثير جوهري على أعمال المجموعة مع الحكومة. دخلت المجموعة في مناقشات حول التسوية مع وزارة العدل الأمريكية. لا يمكن تحديد النتائج النهائية للأمور الموضحة أعلاه حالياً، ولذلك، لم يتم احتساب مخصص في المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.

بالإضافة إلى ذلك، نلفت الانتباه إلى المطلوبات المحتملة المتعلقة بالتحقيقات في أعمال الشحن وإنهاء عقود الإيجار، الموضحة بالتفصيل في الإيضاحين 11 (أ) و (ب) على التوالي، حول المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



رئيس مجلس الإدارة/العضو المنتدب
طارق عبد العزيز السلطان



November 11, 2010

Dubai Financial Market

United Arab Emirates

Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority

United Arab Emirates

Fax: 971-2-627-4600

Interim Condensed Consolidated Financial Figures for the period ended 30/9/2010

Please be informed that the board of directors have met on the Thursday 11/11/2010 and approved the financial results for period ended 30/9/2010 according to the following:

1. Current Period:

	3 months From 1/7/2010 To 30/9/2010	9 months From 1/1/2010 To 30/9/2010
Net Profit (Loss) (KD)	13,895,000	49,576,000
Earning per Share (fils)	13.79	49.21
Total Current Assets (KD)	652,658,000	652,658,000
Total Assets (KD)	1,595,087,000	1,595,087,000
Total Current Liabilities (KD)	513,235,000	513,235,000
Total Liabilities (KD)	635,059,000	635,059,000
Total Shareholders Equity	960,028,000	960,028,000

- Total Revenue from related parties reaches (Nil) Kuwaiti Dinar
- Total Expenses with related parties reached 31,752 thousand Kuwaiti Dinar

2. Compared Period:

	3 months From 1/7/2009 To 30/9/2009	9 months From 1/1/2009 To 30/9/2009
Net Profit (Loss) (KD)	40,556,000	115,551,000
Earning per Share (fils)	40.33	115.33
Total Current Assets (KD)	837,496,000	837,496,000
Total Assets (KD)	1,774,187,000	1,774,187,000
Total Current Liabilities (KD)	580,822,000	580,822,000
Total Liabilities (KD)	857,243,000	857,243,000
Total Shareholders' Equity	916,944,000	916,944,000

3. Details of the Qualification and Emphasis of Matter expressed in the auditors report

Basis of Qualified Opinion

As further discussed in note 11(d) to the interim condensed consolidated financial information, during the year ended 31 December 2006, a performance guarantee amounting to KD 10.1 million was called by a counterparty in relation to non performance of obligations under a contract operated by a subsidiary of the Group and encashed during the year ended 31 December 2007. The amount was not expensed in the audited consolidated financial statements for the year ended 31 December 2006, which in our opinion, is not in accordance with International Financial Reporting Standards. We qualified our opinion in this regard on the consolidated financial statements for the years ended 31 December 2006, 2007, 2008 and 2009. During the year ended 31 December 2009, the expert department of the Ministry of Justice issued a report on this matter which stated that the verdict should be issued in favour of the subsidiary in respect of most of the issues arising from the case. Pending final court ruling on this matter, in our opinion, other current assets should be decreased by KD 10.1 million and retained earnings attributable to the equity holders of the Parent Company should be decreased by KD 6.1 million and non-controlling interests should be decreased by KD 4.0 million.

Qualified Conclusion

Except for the effect of the matter described in the preceding paragraph, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material respects, in accordance with IAS 34.

Emphasis of matter

Without further qualifying our conclusion, as more fully explained in Note 2 to the interim condensed consolidated financial information, the Parent Company was indicted by a federal grand jury in the United States of America ("US") on multiple counts of False Claims Act Violations. Furthermore, the United States Department of Justice also joined a civil qui tam lawsuit against the Parent Company under the False Claims Act. The indictment also includes certain subsidiaries of the Parent Company which were included in the indictment by the United States Department of Justice. The Department of Justice is claiming substantial damages for alleged violations in both the criminal and civil proceedings. Certain Group Companies (including the Parent Company) are suspended from bidding for new contracts or renewing the existing contracts with the US Government pending the outcome of the lawsuit. The Group generates a substantial portion of its business from the US Government contracts. Prolonged suspension could have a material impact on the Group's government related business. The Group is engaged in settlement discussions with the US Department of Justice. The ultimate outcome of the matters set out above cannot presently be determined, and therefore no provision has been made in the interim condensed consolidated financial information.

Furthermore, we draw attention to the contingencies relating to investigation into the freight forwarding business and termination of lease agreements, as fully explained in Note 11 (a) and (b) respectively, to the interim condensed consolidated financial information.

Best Regards



Tarek Sultan
Chairman and Managing Director

